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Abstract (en)
A device for alternately cleaning several cylinders (2, 3) of a sheet-fed printing machine having a cleaning surface which, with a common pressing-
on means (9) for cleaning at least two cylinders, can be moved into contact alternately with one of the cylinders along a contact line of the cleaning
surface running parallel to the respective cylinder axis, having common drive means for cleaning these cylinders for feeding to change the position of
the contact line in relation to the cleaning surface. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zur wahlweisen Reinigung mehrerer Zylinder (2, 3) einer Bogendruckmaschine mit einer Reinigungsfläche, die mit einem gemeinsamen
Andrückmittel (9) für die Reinigung mindestens zweier Zylinder wahlweise mit einem der Zylinder entlang einer parallel zur jeweiligen Zylinderachse
verlaufenden Berührlinie der Reinigungsfläche mit diesem Zylinder in Berührkontakt gebracht werden kann, mit für die Reinigung dieser Zylinder
gemeinsamen Antriebsmitteln für den Vorschub zur Positionsveränderung der Berührlinie bezüglich der Reinigungsfläche. <IMAGE>
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